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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter),  José Appels (VVD), Antoon van Baal (PvdA), 
Pernell Criens (PvdA), Deborah Eikelenboom (SP), Liselotte Franssen- du 
Maine (LRG), Marije de Groot (CDA), Stijn van de Brekel (SP), Willem 
Couwenberg (lijst Couwenberg), Henk Gabriëls (PAG), Erik Schellekens (LRG) 
Wethouders Marijo Immink, Theo van der Heijden, Guus van der Put en Harry 
van de Ven. 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Mark van Oosterwijk (PAG), Piet Poos (CDA) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/22-maart/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  De vergadering start met een kort moment van bezinning over de 
verschrikkelijke gebeurtenissen van vandaag in België. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Raadsvoorstel kadernota 2017 en beleidsvisie 2017-2021 van de GGD Hart voor Brabant 
  
Standpunten fracties: 
 
LRG Kan inhoudelijk instemmen. De fusie van de GGD is 15 jaar geleden geweest, het is vreemd 

dat dit nog niet is afgerond en de verschillen in tarieven nog bestaan. Is er geen solidariteit 
binnen de regio? Een ander voorstel om hiermee om te gaan wordt gemist. Het is goed om 
dit snel en soepel op te lossen. 

CDA Kan inhoudelijk instemmen. Voor het verschil in de autonome kosten zit er nog een 
spanningsveld. Het is een vervelende zaak, waar de gulden middenweg in gezocht kan 
worden door de wethouder. 

VVD Inhoudelijk is de VVD blij. Vorig jaar op open avonden is gebleken dat er een nieuwe wind 
bij de GGD waait, die vertrouwen in de toekomst geeft. 
Is ook een voorstander van het zoeken van een middenweg in de gemeentelijke bijdragen. 

SP Is van mening dat we solidair kunnen zijn, maar het moet dan wel verbeteren. 
Op pagina 5 staat dat er een passende werkmethode voor vluchtelingen is. Wat is dat?  
Vraagt om aandacht voor de gezondheid van kwetsbare groepen, lagere sociaal 
economische klasse.  
Vorig jaar is er bezuinigd op collectieve preventie SOA's. Zijn de effecten hiervoor in beeld? 

PvdA Is het inhoudelijk eens. Vraagt om aandacht voor soberheid.  Het tarief in Midden-Brabant 
is redelijk laag.  
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Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Van de Ven zegt toe de informatie over het beleid ten aanzien van sociaal economisch kwetsbare 
groepen schriftelijk te verstrekken.  
Wethouder Van de Ven neemt het standpunt van de commissie mee naar de vergadering van het Algemeen Bestuur, 
waarbij de commissie in principe akkoord is met het standpunt van het college. Mocht tijdens de discussie in het 
AB blijken dat veel gemeenten voor de geleidelijke afbouw van de autonome kosten zijn, dan kan de wethouder 
hierin meegaan. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
3. Raadsvoorstel evaluatie Goirle aan de slag 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG De presentatie gisteren was goed, met enthousiaste mensen. 

Er wordt voorgesteld de doelstellingen vast te stellen. Geven de geformuleerde 
doelstellingen ons wel voldoende informatie? Er is een stuk toegevoegd over verdringing. 
Gaan er betaalde banen verloren door deze banen? Is daar beleid binnen de gemeente om 
dit te voorkomen? 

PAG Gisteren is er een goede informatieve avond geweest. Kan instemmen met dit voorstel. 
Wat wordt bedoeld met een eventueel overschot op het inkomensdeel? 

CDA Het was gisteren een uitstekende avond. Wij geloven in de aanpak om een persoonlijke 
aanpak op te bouwen met de cliënten. Steunt het voorstel.  

SP Gisteren een heel interessante avond gehad. Wij vinden het heel goed dat er geen dure 
reïntegratiebureaus worden ingezet. Goirle aan de Slag willen wij continueren.  
Het voorstel is dit uit te voeren binnen de re-integratie middelen van het Rijk. Betekent dit 
een bezuiniging of een verschuiving? 

PvdA De presentatie gisteren was heel erg goed. Er is geld nodig voor tijdelijk investering in de 
onderkant. Wordt hiermee een tijdelijke extra investering bedoeld? 

Lijst Couwenberg Dit is een goed onderwerp. Tot 2017 is het goed geregeld. Hoeveel plaatsen kan de 
gemeente Goirle aanbieden? 

 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
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4. Raadsvoorstel wijziging Gemeenschappelijke regeling Diamantgroep 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
5. Raadsvoorstel beeldarchief Lokale Omroep Goirle (LOG) gemeente Goirle 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Is verheugd met dit voorstel.  

Vraagt zich af of er onderhoudskosten zijn - en waar worden die van betaald. Is er een visie 
over die B-categorie? Als de beelden zijn overgedragen aan het Regionaal Archief, zijn de 
beelden dan vrij te publiceren? Wat gebeurt er met nieuwe beelden die gemaakt worden? 

CDA Gaat akkoord met dit voorstel. Bij categorie B van minder historisch belang zou je 
misschien Goirlenaren zelf de gelegenheid moeten geven om de banden te lenen en te 
digitalisering.  

VVD Gaat akkoord met dit voorstel. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
6.  Verslag van de commissie Welzijn van 24 november 2015 
Mevrouw Criens vraagt naar de informatie over laaggeletterdheid. 
Wethouder Immink geeft aan dat  het college vanmorgen een notitie over volwasseneneducatie heeft vastgesteld. 
Die wordt voor de komende commissie Welzijn aan de commissie toegestuurd. 
Het verslag wordt vastgesteld en de lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
7.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 
9.    Stukken ter kennisname  
Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
10.  Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
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De voorzitter sluit de vergadering om  20.59 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
24 mei 2016. 
 
De voorzitter,     de griffier,     
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Bladnummer Datum 
5 22-3-2016 

 
 
Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
   Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 22 maart 2016 Kadernota 2017 en beleidsvisie 2017-
2021 van de GGD: de informatie over het 
beleid ten aanzien van sociaal economisch 
kwetsbare groepen schriftelijk te 
verstrekken.  

Wethouder Van de 
Ven 

 Mensen met een lage sociaal-economische status en kwetsbare 
ouderen (=29% van de totale groep ouderen) zijn risicogroepen 
als het gaat om gezondheid. Risico's n.a.v. ongezonde leefstijl 
(roken, overgewicht e.d.) komen bijv. relatief meer voor bij 
personen met een lagere sociaal-economische status. Diverse 
projecten vanuit de GGD (en andere zorgverleners) zijn op 
preventie en curatie ervan gericht. Zoals de ketenaanpak 
overgewicht die in Goirle gaat starten (afspraak voor 2016). En 
de persoonlijke gezondheidscheck voor volwassenen > 25 jaar 
(start in mei aanstaande). 
 
Maar meer in zijn algemeenheid geldt dat zowel de GGD als 
andere organisaties die (gezondheids)zorg bieden extra alert zijn 
op het bereiken van doelgroepen die een groter risico vormen, 
dan wel waarvoor extra inspanningen moeten worden verricht 
om ze te bereiken met de juiste informatie en zorg. De 
jeugdgezondheidszorg heeft ook de sociaal zwakkeren / laag 
opgeleiden in beeld en adviseert bij ontwikkelingsvragen en 
opvoedvragen. Ook verwijst de jeugdgezondheidszorg door naar 
extra ondersteuning. De GGD stemt de voorlichting qua niveau 
af op de doelgroep, dit kan ook de allochtone doelgroep zijn, men 
heeft voorlichters eigen taal en cultuur (VETC) in huis. 

2 22 maart 2016 Kadernota 2017 en beleidsvisie 2017-
2021 van de GGD: de wethouder neemt 
het standpunt van de commissie mee naar 
de vergadering van het Algemeen Bestuur, 

Wethouder Van de 
Ven 

 7 april 2016 is de AB vergadering gepland. 
De wethouder zal het standpunt van B&W en commissie 
inbrengen in het AB. 

 



Bladnummer Datum 
6 22-3-2016 

 
 

waarbij de commissie in principe akkoord is 
met het standpunt van het college. Mocht 
tijdens de discussie in het AB blijken dat 
veel gemeenten voor de geleidelijke afbouw 
van de autonome kosten zijn, dan kan de 
wethouder hierin meegaan. 

 

 


	Opgemaakt door

